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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig csúszik még a turistaházak felújítása? Lesz 
még egyáltalán felújítás? 2.0" 

Tisztelt Miniszter úr!

A szépreményű Téry Ödön Program keretében már 2013 óta tervezik magyar turistaházak 
felújítását, de előbb a felújítandó turistaházak száma csökkent, majd pedig az egész program 
befagyott. Legutóbb 2018 nyarán kérdeztem rá, hogy lesz-e még egyáltalán valami a felújításból? 
Akkor az Ön megbízásából Dömötör Csaba leírta nekem a Téry Ödön Program kacskaringós 
történetét (amit én magam ezt megelőzően is pontosan ismertem, hiszen egyrészt tagja vagyok a 
kulturális bizottságnak, másrészt pedig magam is gyakorló túrázó vagyok), de a programban benne 
maradt négy turistaház felújítása kapcsán semmi konkrétumot nem tudott mondani, lévén egy 
kapavágás sem történt 2018 nyaráig. Most már 2019 nyara van (a program hivatalon így 6 éve 
elindult), de még mindig nem nagyon látszik előrelépés. Magam például pár napja voltam a 
Hidegkúti Turistaháznál, és láthatóan nem történt felújítás, és az előkészítetlenség miatt pedig 
biztosan nem is lesz a közeli jövőben. Azt is tudom, hogy az Egererdő Zrt. sem kapott egy fillért 
sem a felújításra, pedig korábban ezt megígérte a kormány. Azt is láttam, hogy a 262/2018. (XII. 
20.) Korm. rendelettel a Hidegkúti Turistaházat gyakorlatilag ki is vették a projektből. Szóval se 
pénz, se tervek, se semmi.

A másik három turistaháznál nem jártam személyesen az utóbbi hónapokban, de azokról sincs olyan
információm, miszerint elindult volna a kivitelezés. Miközben például az 1739/2018 (XII. 20.) 
korm. határozat újabb 7 szállót (többségében nem bakancsos turistaszállót) nevesít felújítandó 
szállóként, az 1179/2019 (IV. 3.) korm. határozat értelmében pedig egy szaporcai új vendégház 
létesítéséről döntöttek.

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat:



Lesz-e még valami a Kisgyón-Balinka Turistaház, a Hidegkúti Turistaház, a Badacsonytördemic-
Rodostó Turistaház, valamint a Szentendre–Lajos-forrás Turistaház felújításával? 

Mi az oka annak, hogy (ha jól értelmezem) lemondtak a Hidegkúti Turistaház felújításáról, 
miközben a programban eredetileg szereplők turistaházak közül egy az egyetlen, amelyik tényleg 
jól ismert, látogatott, a túrázók által kedvelt, régóta folyamatosan üzemelő turistaház? 

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. június 20

dr. Szabó Szabolcs

független országgyűlési képviselő
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